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Írásbeli kérdé s

Dr. Szili Katalin
Az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mikorra várhatóak érdemi lépések az energia ellátásban?” címmel a Házszabály 91 § . alap-
ján kérdés kívánok benyújtani Dr . Molnár Csaba közlekedési, hírközlési és energiaügyi mi-
niszter úrhoz .

A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Magyarország energia ellátási problémái jól ismertek . Energetikai és környezetvédelmi kon-
szenzus látszik kialakulni abban a kérdésben, hogy az ellátás biztonságát, az ország energia -
függőségének mérséklését és a megfizethetőség követelményét nem lehet teljesíteni a hazai
atomerőmű élettartam hosszabbítása, korszerűsítése és kapacitásb ővítése nélkül .

Tisztelt Miniszter Úr !

Kérdezem, mikor szándékozik a Kormány, majd a Parlament elé terjeszteni az ezekhez szük-
séges törvényjavaslatokat.

Budapest, 2008 . december 11 .
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